

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2259/Add.1

8 September 1964

Limited Distribution

ESTABLISHMENT OF A NEW SCHEDULE XXXV - PERU

Communication from the Delegation of Peru

Addendum

The secretariat has received from the delegation of Peru one copy of the new Peruvian customs tariff. The copy is available for inspection in the secretariat offices.

In accordance with paragraph (ii) of the Decision by the CONTRACTING PARTIES of 20 March 1964 (BISD, 12th Supplement, page 55), the arrangements for the negotiations for the establishment of a new Schedule XXXV - Peru will be discussed at the next meeting of the Council.

ETABLISSEMENT D'UNE NOUVELLE LISTE XXXV - PEROU

Communication de la délégation du Pérou

Addendum

La délégation péruvienne a remis au secrétariat un exemplaire du nouveau tarif douanier du Pérou qui peut être consulté dans les bureaux du secrétariat.

Conformément au paragraphe ii) de la Décision des PARTIES CONTRACTANTES en date du 20 mars 1964 (IBDD, Suppl. n° 12, page 56), le Conseil examinera à sa prochaine réunion les dispositions à prendre pour les négociations en vue de l'établissement d'une nouvelle Liste XXXV - Pérou.